' boyfriend at the time of Kristine’s abduction in Berkiey in January of 1977. This (

‘a road and a lake named after them In the Birmingham/Bloomfield area.

5-29-09: *** (Located Busch's attorney from 1877, Keith Stark) il performed a search

through the “Google” database and located an attorney that has been practicing in Michigan since

- 1969, named R. Keith Stark. This is most likely the attorney that was representing Chris Busch in

-:January of-197Zwhen_he was_polygraphed by. the state police examiner Cabot at the MSP. Flint Post ...
in January of 1977. Stark shows a current address of 1111 W. Long Lake Rd. Suite 202 Troy,

Michigan 48098. The phone number is 248-641-9955.

3
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; at Jackson Prison ioday) ** SA Sean Callaghan (FBI)

6-3-09: *** (Interview of '
We had not

& Dave Robertson (MSP) went to Jackson Prison today to make contact with

'spoken with him since he arrived back here from Montana, more than a month ago. We thought it

best if Sean & Dave go, because ' hates Garry & |. The last conversation we had with
s was in-Montana when we advised him of his DNA being on Knstlne Mrheltch 'S shrrt and he
stated he would talk to us, but not without an attorney. 5
Sean & Dave had a pretty good conversation with stating that ~as receptive and
listened to what they had to say. Sean explained to* the situation that he is in, including the
DNA evidence, stating that because he has been so uncooperative with Investigators, that they have
not been able to clear him. Sean walked » through it, telling him that he 1 has
maintained from the beginning that he had nothing to do with the killings and doesn't know anything
about it, yet he has made investigators jump through hoops and then he admitted sabotaging the
polygraph. Sean that investigators then still held true to their word and let him parole to Montana.

j agreed and according to Sean, . Is starting to see that he has created a lot of this
himself by being uncooperative. mentioned that he wants and atterney. Sean explained
that he has not been charged with anything and that they cannot supply him with one. Sean also
explained that he can hire an attorney and have all the attorneys he wants, but that they are
probably going to advise him, that if he were not involved and do not have any knowledge of the
Child Killings, to simply cooperate with investigators so they can clear him. When they concluded
the interview, was going to think about what was said and make some phone calls.

6-4-09; **/ T % Garry Gray spoke
with MSP Lab Scientist Lori Bruski today.. She stated that she talked on the phone with the FBI Lab

people in Quanitco and that they have begun the analysis
They told Bruski that the process would take a little bit of time, but that they are working on it. (T hIS

is Great news)

6-8-09: | got an e-mail from Garry Gray (MSP) today, stating that Sue Taylor has been continuing to
work on the power point presentation on this iead and that it is coming along very nicely.

6-9-09: | was looking through some old e-mails from a year ago that Helen Dagner had forwarded
me about a guy named .’ that was Debbie Ascrofts (Kristine Mihelich’s mother)
was known

to hang out in the bar at Hartfields Bowling Alley where Kristine’s mother, Debbie tended bar. |

know the name from Birmingham when | was a kid. They were a well-to-do family that had
1 was a suspect at

the time of the killings and later cleared.
This is interesting, especially knowing that Chris Busch used to frequent Hartfields, was

about the same age as - 1and from the same general neighborhood in
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Birmingham/Bloomfield. It is also interesting that there is information that 1 was
possibly friends from the Birmingham/Bloomfield neighborhood with another
.l ln

big suspect in the Child Killings. We are about to go interview and polygraph !

‘iAtlanta about information that he is connected to Chris:Busch and his:possible involvement

1

6-10-09: | identified .

in the killings. ° a will have to be interviewed now about Chris Busch and .

; and their possible link to each other.
First, Debbie Jarvis will have to be interviewed about whether she remembers a friend of

at Hartfields named Chris Busch or if she just remembers Busch frequenting the
bar at Hartfields, and does she possibly know Hastings also? :

This Lexis-Nexis check shows to have gradiJatéd from Northern Michigan Univefsity back in
1973 and practices as a Clinical Child Psychologlst in Bmgham Farms, Michigan at 30300 Telegraph

Rd. suite 125. t
This is where Northern Mlchlgan University is and would match the mformatlon about

aftending and graduating from there in 1973

=7~ 6-10-09:" | called and spoke with a Sgt. Steede at the Sheriff's Dept.-who Iobked up the file for me.

1 had since been

He called me back a short time later and stated that the file on ¢
from the

destroyed, along with the booking photo of 1. I'd like to see a picture of -
70’s to see lf there is any resemblance to the OCCK composutes :

- 8~10-09; *** (Spoke with Kristine Mihelich’s mother this evening. She séid she not only

never dated ~, but has never heard of him) *** | interviewed Debbie Jarvis tonight
on the phone and asked her about dating . at the time of Kristine’s abduction. Not only

did Debbie say she wasn’t dating she said she’s never heard of him. | described
Chris Busch to her and she stated that he did not sound familiar. She said he kind of sounds like the
owners son, a completely different name. First | told her his name was Chris and she did not
remember a guy like that. | then told her the heavy-set guy with the beard's name was Chris Busch
and he was about 26-27 years old in 1976-77. | told her that we interviewed a guy from Berkley
named ! that said that Chris Busch used to hang out at “Hartfields” at that time. She did not
recognize the name Chris Busch and said she didn't know the name either. Debbie added
that she worked upstairs at the bowling alley and didn’t always see or know people that came to the
bar on the first floor. |'had a chance to talk to her about our two dad’s knowing each other and she
said she remembered her dad / calling my dad the night Kristine disappeared and asking
my dad for help. Debbie told me that my dad came to talk to her at the bowling alley the next day. |

remember the night Kristine’s grandpa - called my dad for help

6-11—09 I talked wuth Garry Gray (MSP) today who said he received recordings of 7 different phone
conversations has had from prison since being back in Michigan. Garry was going to begin
listening to them today. Garry told me that / sister | was on ‘. ... Jsitor list
from the Ryan Facility when was there back in May/June 2008. This was the time we were
negotiating with ¢ - to get him to take the polygraph. We were also talking with *

trying to get her to tell her brother to cooperate with us and take the polygraph so we could ciear
him. She never indicated to any of us at that time that she was anywhere but Montana, where she
lives, and never said she was right here in Michigan where we could have met with her in person.

6-18-09: Cathy King called today, stating that she had made a call to the Oakland County
Prosecutors Office on behalf of her father Barry King, who wanted to be updated on the status of our
current lead. According to Cathy, her dad is getting up there in years, has health issues, and would
like to know exactly what is happening on this lead. She said that her dad has seen the video of
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-connected with |

John Walsh addressing the media about how pleased he and his wife were with the fact that the

" detectives in Hollywood, Florida kept them in the loop and didn't keep them guessing..

Garry ending up talking with Mr. King and telling him that we are very encouraged with the

~prospects of this lead;-we now have physical evidence, and are.getting very close o.resolution....

Garry told Mr. King that we are mainly just waltlng on results from the two labs that are processmg
the evidence ( : .

6-20-09: | talked to a retired Flint Officer today named Gary Sanford who is a personal friend of
mine. He had talked with fellow retired Flint.Detective Tom Waldron about whether or not he
remembered Chris Busch & Greg Greene. Waldron was the Flint Juvenile Detective that Arrested
Greg Greene January 25", 1977, when Greene told him that he knew who killed Mark Stebbins.
Waldron then contacted the Task Force and they worked together arresting Chris Busch and
interviewing Busch and Greene about the Child Killings. Gary Sanford told me that Waldron did in-

fact remember the case and Sanford gave me Waldron's home number: ¢

6-22-09: | talked with prosecutor Rob Moran today about . We were ‘discussing the
possibility of offering “Use Immunity” to 1in exchange for information about the child Killings.

-Moran wants to wait on the pending lab results before doing so: -We also discussed bringing Wasser
- in on the Investigative Subpoena asap. Moran has been in contact with Fienberg so hopetfully we

will be able to get’ in fo the pros. Office in the next couple of weeks.
6-22-09: | identified ' ~ _."today. When we interviewed s the first time at
Camp Ojibway, he mentioned an associate of his named \ 5 that may have known

Busch & Greene back in Flint in the mid 1970's. ' - » identified as®
. currently serving life in przson in Muskegon, Michigan for murder. We may

wantto talk with - The reason | identified is because when Busch & Greene were
cleared by a polygraph'in 1977, there were two newspaper articles written about this. Both articles
talked about 3 Fiint men being charged and a fourth being sought. We have only ever known about
Busch & Greene. | want to find out who the other two men were. . /is'the only named
mentioned in the one state police report, but we are not sure if _ tis even connected. | thought
maybe ! 3 might be one of these 4 men, but he was too young back then. Maybe

when'| interview Waldron he will remember the other two names.

6-23-09: *** (I spoke with Flint Detective, Tom Waldron today) *** | called and spoke with Tom
Waldron today about Busch & Greene. | couldn't believe how vivid his memory was about Busch &
Greene and the investigation into these two back in January of 1977.. Tom was encouraged about
our lead and agreed to meet with me and shed as much light as he could on these guys connection
to the child killings. Waldron told me that he never knew about a drawing of the Stebbins boy, and
ropes being found in Busch’s home In Birmingham and that he had committed suicide in 1978, As
far as the other two aduit men that were arrested with Busch & Greene, Waldron stated that they
were just kind of “fringe” players that were arrested after all the interviews of victims in Flint took
place. Tom said he could not say for sure that these other two adult men even knew Busch and/or

Greene.

6—24-09: I searched through the tip files for any tips on the name . and found atipona
| remember that told the Flint
Detectives in 1977, that Greene had a friend or relative that lived in Ferndate and thought the
... in Ferndale could be Busch & Greene's connect through the ! "in Flint. Garry Gray
(MSP) pulled this tipon * and stated that he didn’t think this | ,inthe tip was :

.in Flint. It does not appear that they are connected, but could be
distant relatives. :

-
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- the murder' . Is how doing “Life” on. He said that

6-24-09: | called - ntoday to interview him about told
me that! is in prison for murder, stating that he committed one murder in Flint, was

aquitted, and then put a rifle to the back of his brother-in-laws head and killed him stating that this is
_ i was very close.with the

boys and probably knew f h, but' couldn't say for sure. . . 1 also couild not

confirm if* knew Busch & Greene in Flint back in the day, but stated he probably did, because

of his connection with ... . _ told me to call a woman named L . -

‘ ) that used to live near in Flint and told - recently that she

thought that ¢ had killed somebody years back.

6-25-09: I spoke with | 1 on the phone today about” She stated that

‘s was in the same grade she was in at Cody Elementary School in Flint back in the 60's and
that ( s was a mean/violent person She told me that s would torture her and thrown
rocks at her, stating that in the 6" grade, he threatened to kill her. She said that she is still scared to
death of him and called him a sociopath. She stated that although she has no evidence that:
s ever killed anyone, she would not put it past him to have done so.

6-25-09: | performed some searches through the Lexis-Nexis database for the family in
Flint and the'* 3 family in Ferndale, which included relatives for both. | saw no common relatives

listed. It appears as if there is no connection between the two, but | have not confirmed that yet.
There was something strange in the relatives listings section for | .in Ferndale. There was
al r ¢ listed as a relative, that lived on the next street from 3 in Ferndale. This
" .lived on’ . | called an informant of mine that knew ' '
back in the 70’s named ! She told me that ' < is the mother of the

« boys that Lamborgine and Lawson had molested in the mid 1970’s. The
testified agalnst Lawson & Lamborgme at their CSC trials in the spring of 2007.

6-30-09: *** (Interview of Detective Tom Waldron Flint PD) *** | went to mter\new Tom Waldron

today about Busch & Greene back in 1977. Garry Gray (MSP) went along and took the notes.
Waldron remembered the case involving Chris Busch & Greg Greene very well and said he and

others were “flattened” when /

Waldron said, “He couldn’t believe lt and said he and the others all thought for sure they were the
guys involved in the child killings.” Waldron said that he remembers that Deputy Oakland County
Prosecutor Dick Thompson came up to Flint in a snowstorm that day. Waldron added that -
Thompson was a “Big-wig” in Oakland County and would not have come up there if they didn't think

- they had the killers. L

| asked Waldron what he thought when | told him t '
" ? Waldron was shaken by this, hung his head and said, “This should have been

solved 32 years ago.” He stated that Busch & Greene met each other in a bar in Oakland County,
which would have been early in 1976, stating further that this is when they probably discussed their
common interests in children. Waldron told us that Busch and Greene were into exchanging kids
and would meet at a gravel pit in Holly, Michigan (Northermn Oakland County) to swap the kids. He
said that Greene would bring a boy from Flint and Busch would bring one from who knows where.
Waldron said that this gravel pit is in the same area in Holly that they brought  when they
molested him, in-fact, / was the one that pointed out the gravel pit to Waldron. Waldron told
usthatL_.. . was akid that Busch & Greene could really push around, stating that Greene had
choked to near death in the past when he wasn't cooperating.

Waldron started talking about when he and a couple other Detectives drove to Alma to arrest

Chris Busch. Waldron talked about Busch owning and operating a restaurant in Alma that was
purchased by his father { . He said that after they arrested Busch, they searched his

house and found ropes, shotguns, maruuana, and a suitcase with child pornography.. Waldron
described the pornography as being 8-10, 8mm type homemade movies involving children having
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. came and picked up the suitcase of pornography to analyze the victims mvolv_eo

and Waldron said that Busch, Greene &7

sex in a tent in a wooded area. Waldron said that you could see the arm of an adult male in the -
movie, directing the kids on what to do sexually, because they didn’t know. - He stated that this
suitcasé also contained commercially produced child porn magazines, photos and movies.- Waldron
said that this property was all confiscated and:brought to the Flint Police. Department, as part of their
case. He went on to say that he remembers at some point in February or March of 1977, the.FBI

Greene told Waldron where he hid a pack of pictures in his backyard on ™ t. Greene
said that he wrapped the pack of pornographic Polarold pictures of kids in tin-foil and hid them under
the snow near the downspout in the rear yard. Waldron said that he went to Greene’s house on

Jug through the ice and snow near the downspout and located the pack of pictures.
Waldron told us that as far as he can remember thése pictures were never given to the OCCK task
force for comparison, because Busch & Greene had been cleared “Waldron
said-that he thinks this pack of pictures was.put'on evidence at Flint PD. Waldron went on to say
that if we call Gary Alford with the cold case squad at the Genesee County Prosecutors Office, he
might be able to help us locate these pictures. Alford is a former Flint PD Detective.

| asked Waldron if he remembers who the other two Flint men were that were mentioned back in
1977 in the newspaper article that talked about 4 Flint men bemg arrested in a sex-ring, 2 of which

were Busch & Greene. Waldron, without hesitating stated, i . by o
‘Waldron said that of the two, ~as the one that was close with Busch & Greene. 2 5

Waldron stated that ~ rwas p:cked up later, was quite a bit older and not really connected with
the others, stating that . ¢t was in jaxl in Pennsylvania at that time. Waldron described L _.

as being a white male that lived in Flint in the 70's and was probably born in the mid 1950's.
Waldron described as also being a white male that resided in Flint on the 1870’s, drove a

‘cab, had red hair, and would be in his 60's-70’s today. Waldron stated that - went to prison

on Flint PD’s charges in 1977, for several years.

6-30-09: *** (Identified ' ‘t today) ** | ran a criminal history search today
for ) ' - '
v

-

. lrana Lexns Nexis search on

'~ that showed him to currently reside at 1' a and to be a
registered Sex-Offender at that address. | located a photo of | ‘from the Alabama Sex-
Oifender Registry that showed that victims of choice are 12 year-old white males, just like

the OCCK male victims. 1t appears from Lexis-Nexis, that' lives in Russellville,
Alabama with his older brother _ . It was

. _ 3 brother 20™ birthday on December 20", 1976 when got arrested for
Burglary in Flint. - : _

7-6-09: *** (] got a mug-shot of ! . and his arrest reports today from Flint PD) ** | went
to Flint PD today and was able to get a copy of a mugshotof © 1 from an arrest of his
in Flint in 1975. would have been 17 years old in this picture, but looks older & taller for his
age. He could possibly match the composite photo from the King abduction, but | would like to see
his mugshot from June of 1977 when he went to prison. Garry called Jackson prison today and

ordered ! 1977 mugshot.
| picked up copies of Flint PD's police reports from the arrests of _:for the Burglary in Flint,

December 20™; 1976 and the report from the child molestation arrest of .on 2-9-1977. Busch
& Greene are not mentioned in either of these reports, and are not mentioned in any of the Flint

paperwork that | have seen. The 1977 newspaper articles talk about 4 Flint men arrested in a ring,
-knew each other, but there are no reports so far

that corroborate this. | need to go see Waldron again now that | have his old reports from b
arrests in tht in the 70's, and see if he can clear this up.
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" Investigation (GBI) talked with J:
-~ we come {0 Atlanta at the end-of July hopefully

- read)then’

7-9-09: Garry Gray (MSP) called and leftme a message today, statrng that the Georgra Bureau of _
2 has agreed to meet and talk wrth us when

AL

7-13-09: We called and made arrangements today to go mtervrew ; in prison. They have
from Jackson Prison to the Gus Harrison Facility in Adriari, Michigan.

just recently moved
Garry & | listened to a recording of.a phone conversation between . & his sister that took
place after Sean Callaghan & Dave Robertson talked with s a month or so ago.

In this conversation between -1 and his sister, it appears that ( may be ready to talk

to investigators. He told his sister that he thinks he is going to be in prlson forever if he does not
cooperate with our mvestlgatron into Busch & Greene.

- 7-14-09: | dropped off a packet of materials today for Waldron to look over and refresh hrs memory

about his investigation into Busch & Greene back in 1977. This packet included Waldron’s old
police reports and some reports from 1976-78 that Waldron had never seen before. One of these

reports was the suicide of Chnstopher Busch rncludlng scene photos

7-16-09: Garry & | went to Lansrng today and worked with Sue Taylor from the MSP lntellrgence

- “Unit, on the power-point preserttatlon on our lead. We finished it up until the point where.

7-17-09: Gaurry received an e-mail today from the Inspector at Jackson prison whom we had
requested to locate a picture of  _ tfrom June of 1977, when was sent
to Jackson for Burglary. If the photo we received is in-fact the June 1977 photo (the date is hard to .

' looks a lot like the composite of the subject seen during the ng abduction.

7-20-09: We have been making arrangements to fly to Atlanta to interview and polygraph

along with drivingto Alabama to interview and possibly polygraph * . The
state police were denied any out-of state travel at this time due to budget constraints, so it appears
that I'll be going along with Sean Callaghan (FBI). 1.briefed the Chief & Deputy Chief today on the

* progress of this case and requested permission to travel out of state to conduot these interviews.

7-21-09: *** . agreed today to take the polygraph) *** We went to Parr Hrghway
Correctional today in Adrian, Michigan and talkedto’ ~ ~ Sean Callaghan (FB!) & | (Livonia

PD) and Dave Robertson (MSP) went there. ; talked about being molested by Busch in
January of 1976 at Busch’s cottage on Ess Lake (Documented in the Montmorency County reports).
said that he and several other Flint boys drove up to Busch's cottage in Busch's Vega,

stafing that they were pretty cramped in that car. said that he was only molested by Busch
on two occasions. The first time was the trrp he just described to Ess Lake and the second time was
in the summer of 1976 at Busch’s house in Midland County (See Midland County reports and court
records that support this statement by said that he was in Busch's Vega many
times, but was never molested in it. '

was told today, the 3 questlons that we want to ask him on the polygraph and asked if he

would take itz

These are the 3 questions, and agreed to answer these 3 questions on a polygraph.

7-27-09; **( : identified and deceased as of 12- 29 2000) *** | had identified
ir a week or S0 ago as being | _ , with an

101

'BLK 01290



AN =

./~‘

[y
OVO~NAU

arrest out of Flint Police’ Department 10-19-1978 for Sexual Assault. This subject also has red hair

_and shows his place of birth to be Pennsylvania. This all matches how Tom Waldron described

during the interview with Waldron. | performed a check on ar thru the Lexis-

- Nexis database and observed him to have died on 12-29-2000. It appears that he had been resndmg _

in B:rm:ngham Alabama at the time of his death. Blrmlngham is only an hour from where [ tis
living in Russellwlle, Alabama. : _

7-20-09: o+ ( : '

_ ' "% Lt. Dyktra (MSP Polygraph Examiner) conducted the
polygraph teston today Before the test, Dykstra explained to ;what'

.stated he understood all of it then took the polygraph ioday without messing
around and attempting to sabotage the polygraph t _

e el Tl T o : 3

7-29-09: | advised Prosecutor Rob Moran (Wayne County Prosecutors Office) today of the results

of \ 5 Polygraph. Heis going to meet with Investigators next week about this.

7-30-09: Garry & [ and Sean Callaghan booked our flights today for August 10M-12", to interview
_sin Atlanta and fo interview [ .in Alabama.

8-1-09: We decided to re-interview '  about’ , along with .

interviewing r}, 1o try to put pressure on to talk to us.

Garry left a phone messaae with { about wanting to interview he & his brother. This must have

struck a nerve with these! . brothers. Garry received a call back from | I who

sounded real nervous, stating that his brother told him a couple of months ago that he -and-

Chris Busch were driving around the Oakland County area back in 1977/78 and Chris pomted outa
location, stating o Scott that this is the exact location of one of the abductions in the OCCK case.
Garry spoke with' | set-up interview with | t in Newaygo for Thursday August 6%,
2008 to discuss this further. ** (See D/Sgt Gray’ s report for further details of phone message

and conversat:ons with E

8-6-09: ** (lnterylew of _
#x  Garry Gray (MSP) & | made arrangements {o interview !

.1 at the MSP Newaygo Post. During the interviews, didn’t add much significant
information from the 2 prior interviews accept that we were able to determine that their dad .
, Chris's brother) knew about Chris molesting prior to the dad allowing the younger
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"had been abducted & killed he went to-stay -with

. connection with Busch, Greene, s...efc.

~ possibly that -
" for free coffee & food and for

brother to stay with Chris in Birmingham in the spring of 1977. was ten years old at the

_.time_he stayed with Chris.in Birmingham.and was molested by him._~ . _ S

2, he stated that sometime in the spring of 1977, after Tim Klng
y Chris at their house in Birmingham. !

said that Chns s parenis were gone and had been overseas for quite some time visiting Chris's
brother in London. told us that he asked ' Chris to show him where the King-
boy was abducted from and that Chris drove him from his house to the parking lot at the rear of a
plaza type place where their were a couple of stores. said that Chris did not say, “this is the
area the King boy was last seen at, or this is the store he was at.” 1ld Detectives that Chris
pointed to a spot on the parking lot and said hé was standing right over there (referring to the King
boy). said that he thought it was strange the way Chris said it and pointed as if he was
speaking from memory. stated that when he got older he thought even more how strange his
y * statement was. | asked! /hat they were driving that-day that Chris took him to
the abduction site, to which said Chris’s Blazer. | asked tif the Blue Vega with the white
stnpe was at the house, to which he stated he didn’t see it. | asked if he ever saw the Vega

" During the interview of € -

again, to which he stated he didn't remember seeing it again after that.

(That’s interesting that Chris’s parents were overseas and had been gone for sometime in
the spring of 1977, which may have been during the King abduction. The statement by Busch
at the abduction site is also interesting, along with the Vega not being around anymore.

'From interviews it appeared that Chris usually had the Vega around the Detroit area and the

Blazer in Alma. )" **GEE TRANSCRIPTS OF THESE TWO INTERVIEWS FOR FURTHER
DETAILS. ;

8-10-09: *** (interview of « = 3 in Atlanta, Georgia) ™ Gany & | flew to Atlanta today
and interviewed i about his knowledge and/or involvement in the OCCK case.
. had been interviewed in the past (1991) in regards to the OCCK case, but never in

| .

showed up today to the interview. Carrying a “coffee table” book under his arm called

“The Encyclopedia of Serial Killers. “ He told investigators that he is fascinated with these types of

cases, watches all the cold case type shows and stated that the OCCK case is his the book he

brought. During the interview, - _told investigators that he doesn’t know Chris Busch or the

Busch family and has no idea what Helen Dagner was talking about when she told mvestlgators that
had told her in the past that he had a good friend that committed suicide November 20™,

1978 (Chris Busch’s suicide date). . stated again that he didn’t know Busch and that date
went on to say that Dagner must have made that up o try to

means nothing to him.
connect him to Busch. was also shown pictures of Busch, Greene, Lamborgme
none of which he knew. Investigators asked ! to take a polygraph in regards to

knowledge and/or involvement in the overall OCCK case, stating that if he takes it and passes it he
can finally clear himself in the OCCK case once and for all. agreed to take the polygraph,
stating he wasn’t involved and had no knowledge of it other than what he has read. | asked

_s about statements that he had made to Helen Dagner over several conversations in Alpena
in 1991 with her about his involvement in the OCCK case. didn’t deny that he had met and
talked with Dagner about the case on several occasions, stating that she would buy him coffees &
lunch. ., said that Dagner blew his statements about the killings out of proportion. (These
statements about the killings, by » to-Dagner had been overheard by an independent

witness | ) that D/Sgt. Willialﬁs interv’iewed in the spring of 2009. It appears
1 did in-fact make statements about the killings to string Dagner along
own entertainment at that time, It's also possible that

Dagner then embellished these statements by ' J ™** Investigators are setting up
the polygraph for’ » that will be administered by the Georgia Bureau of mvestlgatlon

(G.B.L.). ™ Sge transcripts of interview for further detalls.

103
BLK 01292



1
%

B = drove from Atlanta; Ga:today to an hour northwest of ermlngham‘Alabama to interview =

43

8-11-09: *** (Interview of f . in Russellville, Alabama) - Garry & |

about his knowledge and/or involvement in the OCCK case, in connection with Busch
_he stated that he knew who Chris Busch Bl

Greene & During-the interview of |
Greg Greene were from his arrest in Flint in'1977, but never talked to Busch, only saw his picture on
the news at that time, after he (_. was arrested. t said that he only ever talked to Greg

Greene in the Genesee County Jail after their arrests. | asked t why the media reported his
connection with Busch & Greene as a sex ring in Flint, to which t stated that He had molested
a kid in the past that Greene had alse molested. .said that the media blew that way out of

. proportion and called it a sex ring. . ‘was very believable.

told investigators that he talked to Greene later at Jackson Prison and that Greene was
pissed off that he got “ife In prison” in 1977 and Busch only got probation for the same offenses.

8-31-09: Garry G_ray (_N_ISP) spolge with the FBI scientist today (Karen Lowe) =

B

-1-09; :**** INVESTIGATION CONTINUES ****

Reviewing Officer Serial No. Bureau Assigned Date Officer Assigned . Serial No.

RECORDS DB DB1 DESK
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, ORIGINAL DATE INCIDENT NO.
Michigan Department of State Police Thu, Feb 21, 2008 021-0001787-08 (QBL
" SUPPLEMENTAL INCIDENT . [ SUPPLEMENTARY DATE FILE CLASS
REPORT 0001 . Mon, Jul 07, 2008 ° 09001
NICIDENT STATUS
1 Open,

OAKLAND COUNTY CHILD KILLER.INVESTIMGAT ION

7-1-08

D/Sgt. Gray

INFORMATION:

" On July 3, 2008, the 1mders1gned authored an E-Mail to Helen Dagner at {

that her suspect, ‘.
file, 21-1854-05, supplemental report "B" 11.)

Met with Detective Cory Williams Livonia Police department at Metro
North post this date. Williams supplied two binders containing the
complete lead into the Christopher Busch and Gregory Greene which .
has been updated to July of 08.

advising her -

aas been investigated further regarding recent DNA results. (See OCCK case

In the e—ma_.il Which was sent on July 3rd, Ms. Dagner was advised that the results of the DNA which was sent
and four other possible suspects, came back negative. No matching results. See attached FBI

Laboratory fleport of Examination by Dr. Constance Fisher.

i on’

The fdllowing e-mail was sent to the undersigned approximately 45 minutes later.

T

-

(=i}

Thank you so much for that info...but I know

~ was involved i . these cases!...Just a few weeks ago...as [

-went thru my notes...I found something very interesting... and have been working day and mght on fo]low

up it may be crazy.. .but I had a note in my files...that said nothing more than..a discussion and I had

about my Husbands Suicide..., We were talkmg about the day Wally killed himself & the date-Nov. 20th

- 1983.. .and

said...that is strange-I knew someone who killed hlmself the same day 5 years earlier...I

thought it important enough...to red ﬂag it. But then back in the 90s... I never got to it...and affer =~ nd I

weren't gettmg along so good...so I put all that" stuff in loose papers .but like everythmg else “pas éver said

to me...I know there had to be a reason...that anyone would remember the date of Some ones sm01de Iknow

lots of people who have kﬂled them self...and they were people I knew, very We]l...and I couldn't tell you there

exact date...So like I said-I am putting this together... Maybe Jid tell me someone elses story...but I
[ INVESTIGATED BY REPORTED BY REVIEWED BY
PAGE | D/SGT.GARRY S GRAY . A ' o
p_1of3
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o * | ORIGINAL DATE INCIDENT NO.

Michigan Department of State Police Thu, Feb 21, 2008 021-0001787-08 (DB)
SUPPLEMENTAL INCIDENT SUPPLEMENTARY DATE . ~ FILE CLASS

REPORT 0001 : - | Mon, Jul 07, 2008 1 09001

doubt that ...anyway this guy who shares Wa]ly’s death date.. Is Chris Busch who lived nght by Jmi

and 467 fi...if you take the long way- Namc. Wallace Dagner SSN: "~~~ - . 13 Last

. Benefit: ¢ ) o a Died" Nov 1983 State (Year) SSN issued:
Michigan (Before 1951) ’
Name: Wallace B Dagner Birth date: { _ . _ Death Date: 20 Nov 1983 Gender: Male RESIDENCE:

Rogers City , Presque Isle, Michigan Place of Death: Rogers City, Presque Isle, Michigan

. It is storming...so your lucky I have to get off before I tell you all I know-loL..I know you don't like a long

read-again thanks for your contact!!

Helen
SUMMATION:
After reading Ms. Dagners reply, thcre appears to be either a factual or coincidental connection between her
suspect, . 1s and Christopher Busch. If what Ms. Dagner is purporting in her response to the
undersigned's e-mail advising the DNA was not a match, she is now connecting . _ to Christopher
Busch. She stated that while she was talking to [ s back in the early 1990's about her late husband,
- (Wally Dagners), death from suicide, and telling aat her husband committed suicide on November 20,
1983, replied with a very strange answer. Dagner stated after telling of Wally's suicide date, he
replied that was strange because he knew and individual who also committed suicide the very same day,
however five years earlier in 1978. She stated that guy who shares Wally's death date was Chris Busch who
used to live very close to where = 'n Oakland County. .

ADDITIONAL, INFORMATION: '
" Shortly after receiving Ms. Dagners réply; (see above), the undersigned logged onto her web-site to see if any

new information could be gleaned regarding the case. On Helen Dagner.com, dated July 4, 2008 at 1:21PM a
message was posted on her web-site that was titled: "Your new Investigation presents a lot‘of scenatios”.

‘In this post, there were very many connections to "OUR" current investigation concerning the Christopher
Busch lead. (At this time it is unknown how Ms. Dagner is receiving the information regarding the current
Christopher Busch lead). (See attached Helen Dagner July 4, 2008, post)

contmued on next page
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Michigan Department of State Police

SUPPLEMENTAL INCIDENT
REPORT 0001

There were references to;

1. The wealth of the Busch family.
2. The close proximity of where the Busches and the
3. Buschand™ ~ respective ages bemg similar, (two years apart).

4. Mutual pedophjhc tendencles'7

5 . Facial hair and Chris Busch.

ORIGINAL DATE

INCIDENT NO..

Thu, Feb 21, 2008 021-0001787-08 (DB)
SUPPLEMENTARY DATE FILE CLASS
Mon, Jul 07, 2008 09001

s ived from each other.

6. Not being a blue Grem]i:t, 1977 MSP REPORT prior to Timmy's abduction.

7. Parents are gone in Europe

8. I'malso curious about "THE DOG HAIR"

From readmg Helen Dagner's web-site, it appears, (however unsubstantiated), that she is possibly speakmg w1th
someone closely connected with this investigation.

n 7-8- 08 the undersxgned contacted Don Studt of theBlrmmgham pohce department to ascertain or verify
possible information about the suggested connection with

that he has never heard of the connection with

Child Killings.

STATUS:

Open

s and Christopher Busch. Studt stated
and Busch until the call this very mormng Don
" Emphatically stated that he's never heard of Christopher Busch while adding that this name is not in any of the

supplied investigation he gave this officer regardmg the ~ investigation into the Oakland County
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Helen Dagner - D Posted: FriJul 04, 2008 1:21 pm  Post subject: Your new Investigation ﬁm]
- presents a [ot of scenarios —"————'

s

‘-Yb"t'{r Hew Investlgatlon presents a lot of scenarios. This guy 's house is no more
than 4 blocks from John's and that doesn't account for cuttng through yard
short cuts. That is too close te be a colncidence. John and this guy are the
same age, same going nowhere life and same damn neighborhood, If this guy
is as sick as everyone says, John seems to be the.more successful of the two -
yet his family is nowhere near as affluent nor do they show him the kind of
support that this other guy's parents do. Could that have been part of John's
anger against society? Could this have been the friend that drove the cars John

&
g0-L8LT-T%

Joined: 19 May 2006
Posts: 12331 was jealous of? Finally, could John have pedophilic tendancies? Enough to have

Eocation: Jndy connected these two In that way? I ask because recently we found out that a

guy that hung around my Xxxxxx group of friends in HS was arrested for child
porn. Would I have ever guessed that about hlm? No way. He was Just a bit
odd, but I wouldn't have put him in that category It afflicts the most

‘ unassuming people,

If the DNA Is a match, then I'd say it's a done deal. And 1'd insist that John
was closely connected to this guy. I would like to bring up an Interstmg

- scenario with Xxxx. Could they have used him as a lure? Could he have been
used himself for pedo'sex? Look at the guy-- he got the hell out of Michigan as |
soon as he could. He was "pretty." And he has spent the rest of his life trying
to be anyone other than the person he was in Michigan. He suffers froma

. _ disease that is born out of stress. He became born again - Jookin g for

- o . salvation after a h!deous past?

Ilttp://lieléndagnen.'.com]viewtopié.pl:p?t=5969 ST . _ R _' 71712008
" T B - | BLK 01298



A s i : X . . - :
Another reason I think Johh was connected is Xxxxxx experlence. She never
ever said the man she ran Into had facial halr and I am sure she would have -
mentioned that. She also said it was not a blue Gremlin, but a light colored 4

. door circling the biock. And you have the call list, I wonder If this guy's name
Is on tht list???7?? ‘ . :

~

Here is another scenario. Perhaps John abducted these kids. What if he kept
them at this guy's house ( after-all, the parents are gone in Europe) and
offered them for sex In exchange for the hiding place. What If John was
bringing them as "gifts" to this guy like buying a friehd?‘I agree that the
cleansing and placing of the kids doesn't fit with a pedophile.

Again, if the DNA is a match, then the answer is there. I'am also curious about
the dog hair. Did this guy have a dog? What kind? I wonder if that Xxxxx
would remember, Did John have a dog? What kind? When John was removed
from the family home, could he have stayed with this guy?

Gk

- I'know it seems like lots of specufation, it is. Fred

Each New Day Is A New Bégining~To A Wise Woman

Back to top  [afpranie) (Eia e | (T v |

Display posts from previoL‘ls; IA" Posts ll[Oldest First, TVJ

(¥ new o) {{Apast.. -} HelenDagner.com Forum Index -> Ocek Vietim ~ Al times are GMT - 5 Hours
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80-49LT-T2

Page 1 of 1
Jump to: ]Occk Victim Stebbins-Davld Blnkley Attorney-Answers o vl

You cannot post new topics In this forum
You cannot reply to topics in this forum
You cannot edit your posts in this forum
You cannot delete your posts In thls forum
You cannat vote In polls In this forum

Fowered by phpBE € 2001, 2005 phpBB Group
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ORIGINAL DATE

INCIDENT NO. -
Michigan Department of State Police Thu, Feb 21, 2008 021-0001787-08 (DB)
SUPPLEMENTAL INCIDENT SUPPLEMENTARY DATR “FILE CLASS
REPORT 0002 Fri, Jul 18, 2008 | 09001
"INCIDENT STATUS
Open

OAKLAND COUNTY CHILD KILLER INVESTIGATION -

INFORMATION:

" The below listed suspects in the ongoing investigation into the Oakland County Child Killer investigation,

(OCCK), was initially developed when Kathy King, (sister of murdered victim, Timothy King) contacted
Livonia Police detective Cory Williams and the .

SUSPECTS:

NBR: ! DIR:
STR:}
SFX: "

CTY: BIRMINGHAM ST: MI
TXH: 1P

TXW: .

NAM: GREENE GREGORY WOODARD

P.O. Box/Building: DECEASED
NBR: DIR:

STR: ‘

SFX:

CTY: FLINT ST: MI

TXH: Z1p;
TXW:

PROPERTY:

development of the case.

naw: coristoprer Brianeusce (DECEASED NOV. 20, 1978) suicide

P.O. Box/Building: DECEASED, SUICIDE

RAC: W ETH:
SEX: M oPS:
DOB: ¢ SSN: i
HGT: 5'08" SID:?
WGT: 250 " FBL
HAI: BRO MNU:
EYE: BLU PRN:
, 1 hile riso
RAC: W ETH:
SEX: M OPS:
DOB: SSN:
HGT: 5'10" SID:
WGT: 170 FBIL:
HAIL: BRO MNU:
PRN:

EYE: BRO

The below listed property, item #1, DNA swab taken from}

3, the brother of decedent Gregory

Green on March 25, 2008, at the General Motors Plant, Metal Fabricating Plant of Flint. The item was sent to
Quantico, VA, FBI Crime Lab for comparison analysis. On July 2nd, 2008, the undersigned received the
analysis and it was negative to matching our evidence currently on record on the OCCK case. Thc DNA

extract for the Busch analysis, is carried under property item #3.

Property item #2, is buccal swab from the brother of suspect Christopher Busch was also analyzed by the FBI
and also came back negative. The DNA extracts regarding this analysis is carried under item #4.

continued on next page
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: i ORIGINAL DATE INCIDENT NO.
~ Michigan Department of State Police | Thy, Feb 21, 2008 021-0001787-08 (DB)
SUPPLEMENTAL INCIDENT i SUPPLEMENTARY DATE FILE CLASS
__* REPORT 0002 Fri, Jul 18, 2008 -09001

SEIZED BY: CORY WILLIAMS

Prop 0001 - Desc: ON 3-25-08 AT 1300 HRS 'IHB BROTHER OF GREG GREENE,

VOLUNTARILY GAVE A BUCCAL SWAB OF HIS DNA TO BE SENT FOR COMPARISON OF HIS
DECEASED BROTHER GREGORY TO EVIDENCE ON RECORD ON THE OCCK Type: Evidence
Obtained From:

Flint MI

Genesee County At or Near:
GENERAL MOTORS CO. METAL FABRICATING PLANT IN FLINT

SEIZED BY: THOMAS MACDONALD
Prop 0002 - Desc: S.A. THOMAS MACDONALD FBI NEW YORK OBTAINED BUCCAL SWABS OF

DNA FROM THE BROTHER OF CHRISTOPHER BUSCH, ), FOR :
COMPARISON TO EVIDENCE ASSOCIATED WITH THE OCCK INVESTIGATION OBTAINED ON 4-
22-08 AT HOME OF ( _ [IN NEW YORK Type: Evidence

Obtained From: ' TILRL PY ' _

INTERVIEWED AND OBTAINED DNA SWAB FROM ( d2-11-44 HOME

SEIZED BY: GARRY GRAY
Prop 0003 - Desc: RECEIVED DNA EXTRACTS FOR GREGORY GREEN FROM FBL. ALSOIN

ENVELOPE WERE THE EXTRACTS OF DNA FROM NAND . ;ON
“~+ COMPLAINT #21-1854-05. UNABLE TO SEPARATE, THE THREE CONTAINED IN SAME PACKAGE
" Type: Evidence :
Obtained From: 2501 INVESTIGATION PARK,VA
- RECEIVED FROM FBI CRIME LAB, DNA EXTRACTS

SEIZED BY: THOMAS MACDONALD
: Prop 0004 - Desc: RECEIVED DNA EXTRACTS FROM FBI QUANTICO DNA LAB, FROM BROTHER
~ .FOR SUSPECT ¢ o | COMPARISON OF OCCK

EVIDENCE. Type: Evidence
Obtained From: 2501 INVESTIGATION PARKWAY VA .
DNA CONTROL UNIT I EXTRACTS

DNA LABORATORY RESULTS:
The above DNA taken from the brothers of Busch and Greene were sent to the FBI DNA Laboratory in

" Quantico VA. for analysis and comparison to the know Mitochondrial DNA: ev1dcnce onrecord with no
matches being mader (See attached FBI crime lab analysis)

STATUS:
Open.

e
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’ ORIGINAL DATE INCIDENT NO.
Michigan Department of State Police | Thu, Feb 21, 2008 021-0001787-08 (DB)
SUPPLEMENTAL INCIDENT | SUPPLEMENTARY DATE FILE CLASS
REPORT0003 Fri, Oct 17, 2008 09001
"NCIDENT STATUS
Open

OAKLAND COUNTY CHILD KILLER INVESTIGATION

None

INFORMATION: '
- During the coutse of the Oakland County Child Killer investigation and the tip regarding the two suspects

involving Christopher Busch and Gregory Greene, the majority of the case reports/documentations, have been
done by D/Sgt. Cory Williams of the Livonia Police department. Detective Williams has been responsible for
keeping updated records and reports concerning the case as it proceeded through the investigation.

(See attached notes authored by Detective Williams).

Since the reactivation of the Child Killer investigation, the undersigned officer has requested the MSP crime lab

re-evaluate/re-analyze the clothing of the 4 victims, Stebbins, Robinson, Mihelich and King. As a result, new
evidence had been gathered and identified. (See prior reports). One item of'i interest is the fact that all four of

the children's clothing contained some sort of "Animal Hairs".
. Mark Stebbins had a lono white animal bair that was confiscated from his coat back in 1976, (On record)

2. Iill Robinson bore 5 animal hairs from various locations on or about her body. (On record). .

3. Kristine Mihelich cfuring the reexamination in 2007, identified additional hairs. Two human hair fragments,
(since sent to the FBI crime lab), and one white animal hair taken from her green shirt. (New evidence).

4.- Timothy ng had white animal hairs identified and removed from his stockjng red hat. (new evidence)

As aresult of the above evidence, either from the orxgmal days of the investigation or that were recently
retrieved during the re-examination of the property in 2007, it has been determined that all children possessed

. some form of animal hairs. At this time however, it is unknown of what source, or where these animal came
from. Many of the hairs removed from the children were consistent in the fact that they were very hght colored

or Whlte There were also tan animal hairs.

One plausible explanation as to the possxble source of some, if not all of the animal haJIS, would be from
animals that belonged to Christopher Busch. During the course of the child killer time period, it has been
determined that the Busch family owned two dogs One was a thte Welsh Terner and the other atan larger

dog.

continued on next page
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ORIGINAL DATE INCIDENT NO.
Michigan Department of State Police Thu, Feb 21, 2008 021-0001787-08 (DB)
SUPPLEMENTAL INCIDENT SUPPLEMENTARY DATE FILE CLASS :
REPORT 0003 Fri, Oct 17, 2008 09001

On Wednesday October 15, 2008, the undérsigned officer, D/Sgt. David Robertson and‘Det.‘ective Cory
Williams of Livonia P.D., met with Assistant Prosecuting Attorney's Edward Cibor, (Chief of Warrants for

Oakland County), and APA Gary Tunis.

During this meeting, a rough draft for a search warrant was presented regarding the search of the prior home of
Christopher Busch locatedat =~~~ = 7 77" . The group discussed the
investigation involving Christopher Busch and Gregory Greene for approximately 2 hours. The Oakland.
County Prosecutors office decided the investigation into these two individuals was very compelling and
appeared to be a very strong case circumstantially. The présentation also included the numerous reasons why a

search of Christopher Busch's home was needed to determine if the two animals that the family owned durin;
the mid 1970's. _ , '

On Monday October 27, 2008, the undersigned officer met with the MSP crime lab personnel who would be
conducting said search of the above résidence in Bloomfield Twp. The officer discussed the search warrant.
with lab petsonnel, Guy Nutter, (trace evidence), Cheryl Lozen, (trace evidence), Lori Bruski, (DNA Biology)

and Brandon Good, (trace evidence).

On October 28, 2008, the undersigned received the attached search warrant for.
Lol d ", (prior residence of Christopher Busch). The search warrant was signed in front of 48th

District Court Judge, Kimberly Small in closed chambers on this date. The search warrant affidavit was sealed
and only the cover warrant is to be served. :

Dueé to the subject matter regarding the search warrant, the Oakland County Prosecutor, David Gorcyca and

the team of prosecutor's, felt it would be best of Gorcyca and the chief of police of Bloomfield Village, Kurt
Bowden personally serve the warrant, as the team of investigators remain outside the residence.

On Wednesday morning, October 29, 2008, at approximately 8:30 AM, prosecutor Gorcyca and Bowden made
contact with home owner ] : Shortly after making contact with

., the family attorney, Jonathan M. Jones responded to the home, as well as her husband,”
Lengthy discussions took place with Gorcyca and attorney Jones. Attorney Jones bad Mr. Gorcyca sign several
agreements. One in regards to possible damages that may be incurred during the search of the residence and -
who would be responsible for payments, and the other was an agreement that * were not suspected of

any violations of law. '

The detectives involved with the investigations into Christopher Busch and Gregory Gréené, only made contact -
with the group just inside of the resident foyer to explain our responsibility , but "never" entered further into the
home to uphold the integrity of the search. _ :
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Michigan Department of State Police Thu, Feb 21, 2008 021-0001787-08 (DB)
SUPPLEMENTAL INCIDENT ' SUPPLEMENTARY DATE : FILE CLASS -
REPORT 0003 , Fri, Oct 17, 2008 09001
EVIDENCE COLLECTED: |

The search of the home was concluded at approxmxately 6: 00 P.M.. All evidence was properly marked with
Lab numbers. and secured in the Northville Crime Lab vehicle. After said items of property, which included,

t‘

(see attached rtemlzed list), the officers entered the home to check the scene.

Officers were also unable to determine a possible location for the a]leged bedroom of Christopher Busch where .
he committed suicide on November 20, 1978. Per the home owner, | the upstairs of their home
was completely remodeled 3 years ago, whlch included a complete re-configuration of the second level of the

home

The Northville Crime Lab transported the collected evidence back to their laboratory and lo gged same mto
evidence.

RETURN OF SERVICE:
The attached return of service was mailed to Attorney Jonathan Jones on Friday October 31, 2008. It was pre-

arranged that the return would not be mailed to the searched residence for security purposes and the family
wishes.

ADDITIONAL:
For security reasons, the below hsted polygraph charts of Chn'stopher Busch and Gregory Greene whmh were

administered back in 1977, have been logged into evidence.

-PROPERTY: ‘ o _
On 11-14-08, the undersigned rece1ved t _ i e Sartanid AL i o
. Northville Crime lab. _ —

Lab will be logged into the Metro North P_roperty Room, pending return to the owners.
SEIZED BY: GARRY GRAY

SEIZED BY: GARRY GRAY
Prop 0007 - Desc: ONE SEALED' BROWN PAPER BAG CONTAININ G’
APPROXIMATELY -
ITEMS 18-26A Type: Evidence
Obtained From: -
. Oakland County At or Near: 15 MILE RD

* Prop 0005 - Desc: TWO POLYGRAPH REPORTS AND CHARTS AUTHORED BY D/SGT. RALPH
CABOT AT THE FLINT POST. ONE WITH CHRISTOPHER BUSCH, TEST DATE OF 1-28-77 AND
THE SECOND GREGORY GREENE GIVEN ON 2-1-77. LOURN DOAN, S.FIELDPD OIC ON TASK
OCCK TASK FORCE 1970'S Type: Evidence :

Obtained From: 4481 CORUNNA RD . ﬂ A /7
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